

Vermont တွင် ကလေးငယ်နိုင်ငံထက်စီးနင်းကျင့်မှုအား အစီရင်ခံတင်ပြခြင်း

အကယ်၍ ကလေးငယ်တစ်ဦးသည် နိုင်ငံထက်စီးနင်းကျင့်မှု ခံနေရသည် သို့မဟုတ် လျစ်လျူရှုခြင်းခံနေရသည်ဟု သင် သံသယရှိလျှင် ကျေးဇူးပြုပြီး ၎င်းအခြင်းအရာအား - တစ်ရက်လျှင် ၂၄နာရီ၊ တစ်ပတ်လျှင် ၇ရက် မည်သည့်အချိန်တွင်မဆို - အစီရင်ခံနိုင်ရန်အတွက် 1-800-649-5285 သို့ ခေါ်ဆိုပါ။

Vermont ၏ ၂၄နာရီပတ်လုံးခေါ်ဆိုနိုင်သော ကလေးငယ် ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရေးလှိုင်းသည် ကလေးငယ်တစ်ဦးနှင့် ပတ်သက်သည့် သင့် စိုးရိမ်ပူပန်မှုများအား လူမှုဝန်ထမ်းတစ်ဦးဖြင့် မျှဝေပြောဆိုနိုင်စေရန်အတွက် သင် အလွယ်တကူရရှိနိုင်အောင် ပြုလုပ်ပေးထားသည်။

အကယ်၍ ကလေးငယ်တစ်ဦးသည် လက်ရှိတွင် အန္တရာယ်အခြေအနေတစ်ခုအတွင်းသို့ လက်ဝင်း ကျရောက်လျက်ရှိလျှင် ဦးစွာပထမဆုံး 911 သို့ ဖုန်းခေါ်ဆိုပါ။ သို့မဟုတ် ဒေသခံ ရဲဌာနသို့ခေါ်ဆိုပါ။ တို့နောက်မှသာ အစီရင်ခံတင်ပြရန်အတွက် ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ ခေါ်ဆိုပါ။

မည်သူများသည် အစီရင်ခံတင်ပြမှုအား ပြုလုပ်နိုင်မည်နည်း။

ကလေးများ၏ လုံခြုံအန္တရာယ်ကင်းရေးနှင့်ပတ်သက်ပြီး မိမိတို့၏ စိုးရိမ်ပူပန်မှုများအား အစီရင်ခံတင်ပြရန်အတွက် ကလေးငယ် ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရေးလှိုင်းသို့ ခေါ်ဆိုဖို့ရန် Vermont တွင် နေထိုင်သူများအားလုံးထံသို့ ကျွန်ုပ်တို့ တိုက်တွန်းနှိုးဆော်လိုပါသည်။ မဖြစ်မနေလိုက်နာဆောင်ရွက်ရမည့် သတင်းထောက်များ (mandated reporters) ဟုခေါ်သည့် တစ်ချို့သောသူများအနေနှင့်မူ သံသယရှိဖွယ် ကလေးငယ် နိုင်ငံထက်စီးနင်းကျင့်မှု နှင့် လျစ်လျူရှုမှုတို့အား ၂၄နာရီအတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ အစီရင်ခံတင်ပြရန် တရားဝင် လိုအပ်ပေသည်။

အသုံးဝင်မည့် အချက်အလက် - သင် ခေါ်ဆိုခြင်းမပြုမီတွင် သင့်လက်ထဲ၌ ဖြစ်နိုင်သမျှ သတင်းအချက်အလက်များ စုံစုံလင်လင် ရရှိနိုင်အောင် ကြိုးပမ်းကြည့်ပါ (ဥပမာဆိုရလျှင် ကလေးဖြစ်သူ၏ နာမည်၊ မွေးနေ့၊ အိမ်လိပ်စာ၊ ကျောင်း သို့မဟုတ် ကလေးငယ် စောင့်ရှောက်မှုထောက်ပံ့ပေးသူ နှင့် မိဘများ၏ နာမည်များ)။

ကလေးငယ် ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရေးသည် လူတိုင်းနှင့်သက်ဆိုင်သော တာဝန်ဝတ္တရားဖြစ်ပါသည်။ သင့် ခေါ်ဆိုအကြောင်းကြားမှုသည် ကလေးငယ်တစ်ဦးအား ကာကွယ်ပေးနိုင်သည်။ မိသားစုတစ်ခုအတွက် အကူအညီ ရရှိစေနိုင်သည်။ ထို့ပြင် ကလေးငယ်၏ အသက်ကိုပင် ကယ်တင်လိုက်နိုင်ပါသည်။

Vermont တွင်ရှိသည့် မဖြစ်မနေလိုက်နာဆောင်ရွက်ရသူ သတင်းထောက်များ

သင်သည် အောက်တွင်စာရင်းပြုစုထားသည့် ကျွမ်းကျင်အလုပ်ကိုင် လုပ်ငန်းခွင်များထဲမှ တစ်ခုတွင် အလုပ် လုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါက သင်သည် မဖြစ်မနေလိုက်နာဆောင်ရွက်ရသူ သတင်းထောက်တစ်ဦးဖြစ်မည်ဖြစ်ပြီး၊ သင့်အနေဖြင့် ၂၄နာရီအတွင်းတွင် သံသယဖြစ်ဖွယ် ကလေးငယ် နိုင်ငံထက်စီးနင်းကျင့်မှု သို့မဟုတ် လျစ်လျူရှုမှုအား အစီရင်ခံတင်ပြရန် တရားဝင် လိုအပ်ပေသည်။

- အရိုးအဆစ်ကုသပေးသူ ကျွမ်းကျင်ပညာရှင်၊ သွားဆရာဝန်၊ အရေးပေါ်ဆေးဘက်ဆိုင်ရာ ဝန်ထမ်း၊ လိုင်စင်ရ သူနာပြုစောင့်ရှောက်သူ၊ ဆေးဘက်ဆိုင်ရာ စစ်ဆေးဆောင်ရွက်သူ၊ စိတ်ပိုင်းဆိုင်ရာ ကျန်းမာရေး ကျွမ်းကျင်ပညာရှင်၊ အရိုးကြွက်သား နှိပ်နယ်ကုထုံး ကျွမ်းကျင်ပညာရှင်၊ ဆေးဝါးကျွမ်းကျင်ပညာရှင်၊ သမားတော်၊ သမားတော်၏ လက်ထောက်၊ စိတ်ပညာရှင်၊ မှတ်ပုံတင်စာရင်းသွင်းထားသည့် သူနာပြု၊ ခွဲစိတ်ဆရာဝန်၊ သို့မဟုတ် အခြားသော ကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်ပေးသူ မှန်သမျှ။
- ဆေးရုံစီမံအုပ်ချုပ်သူ၊ အလုပ်သင်၊ သို့မဟုတ် ပြည်နယ်အတွင်းရှိ မည်သည့်ဆေးရုံမဆိုမှ ဌာနဆိုင်ရာ သမားတော်။
- ကျောင်း အထူးစီမံခန့်ခွဲဆောင်ရွက်သူ၊ ကျောင်းအုပ်၊ ကျောင်းအရာရှိ၊ ဆရာ၊ ဆရာမ၊ စာကြည့်တိုက်မှူး၊ လမ်းပြ အကြံပေးဆွေးနွေး ဆောင်ရွက်သူ၊ သို့မဟုတ် ကျောင်းခရိုင်ဒေသ သို့မဟုတ် လွတ်လပ်သော ကျောင်းတစ်ခုမှ ကျောင်းသားများ၏ ဝန်ဆောင်မှုများအား ထောက်ပံ့ပေးရန်အတွက် ပုံမှန်အလုပ်ခန့်အပ်ထားသော၊ သို့မဟုတ် စာချုပ်ချုပ်ဆိုထားသော၊ ပေးခြေထားသော အခြား မည်သူ တစ်ဦးတစ်ယောက်မဆို။
- ကလေးငယ်စောင့်ရှောက်ရေး ဝန်ထမ်းလုပ်သား၊ ရဲအရာရှိ၊ အစမ်းခန့် အရာရှိ၊ လူမှုရေးဝန်ထမ်းလုပ်သား၊ သို့မဟုတ် ဘာသာရေးဆိုင်ရာအစုဖွဲ့ အဖွဲ့ဝင်၊
- ဒေသခံဌာနဆိုင်ရာ နှင့် ဒေသခံဌာနဆိုင်ရာမဟုတ်သည့် စခန်း စီမံအုပ်ချုပ်သူ၊ အကြံပေးဆွေးနွေး ဆောင်ရွက်သူ၊ သို့မဟုတ် ပိုင်ရှင်၊ နှင့်
- အမှုသည်များနှင့် အဆက်အသွယ်ရှိသည့် လူသားဝန်ဆောင်မှုများဆိုင်ရာ အေဂျင်စီ၏ ဝန်ထမ်း၊ စာချုပ်ချုပ်ဆိုထားသူ၊ သို့မဟုတ် ပေးခြေမှုရရှိထားသူ။

အကယ်၍ သင်သည် မဖြစ်မနေလိုက်နာဆောင်ရွက်ရသူ သတင်းထောက်တစ်ဦးဖြစ်လျှင် ဤနေရာတွင် ကလစ်နှိပ်ပါ။